

Title (en)
Dual container for multiple components products.

Title (de)
Doppelbehälter für Mehrkomponentenprodukte.

Title (fr)
Double récipient pour produits à plusieurs composants.

Publication
EP 0652163 A1 19950510 (DE)

Application
EP 93117848 A 19931104

Priority
EP 93117848 A 19931104

Abstract (en)
A dual container for multiple-component products, in particular two-component adhesives, comprising a container (1) with a receiving lid (2) having an undercut (7), and a plug-on container (3) which is provided at its lower fold edge (4, 5) with a bead engaging behind the undercut, and in which the surface of the receiving lid (2) is fitted with a peripheral groove (6), and the groove (6) is fitted at its upper inner edge with a projecting outer bead (8) having an outside diameter corresponding to the inside diameter of the fold edge (4) of the plug-on container (3), and the bottom fold (5) being set inwards, calibrated to an extent which is less than the extent of the outer bead (8). <IMAGE>

Abstract (de)
Doppelbehälter für Mehrkomponentenprodukte, insbesondere Zweikomponentenkleber, bestehend aus einem Behälter (1) mit einem eine Hinterschneidung (7) aufweisenden Aufnahmedeckel (2) sowie einem Aufsteckbehälter (3), der an seinem unteren Falzrand (4, 5) mit einer hinter die Hinterschneidung greifenden Wulst versehen ist, bei dem die Fläche des Aufnahmedeckels (2) mit einer rundumlaufenden Nut (6) und die Nut (6) an ihrer oberen Innenkante mit einer vorspringenden Außensicke (8) mit einem dem Innendurchmesser des Falzrandes (4) des Aufsteckbehälters (3) entsprechenden Außendurchmesser und die Bodenfalz (5) auf einen den Umfang der Außensicke (8) unterschreitenden Umfang kalibriert nach innen geschränkt ist. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 81/32; **B65D 21/02**

IPC 8 full level
B65D 21/02 (2006.01); **B65D 81/32** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 21/022 (2013.01); **B65D 81/3205** (2013.01)

Citation (search report)
• [A] FR 2509264 A1 19830114 - IGNACCHITI ALAIN [FR]
• [A] DE 938413 C 19560126 - BLECHWARENWERKE SCHMALBACH J A
• [A] DE 8909424 U1 19891116
• [A] US 3039601 A 19620619 - MARTIN ELBERT H

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0652163 A1 19950510; **EP 0652163 B1 19980916**; AT E171141 T1 19981015; DE 59308995 D1 19981022; DK 0652163 T3 19990614; ES 2129060 T3 19990601

DOCDB simple family (application)
EP 93117848 A 19931104; AT 93117848 T 19931104; DE 59308995 T 19931104; DK 93117848 T 19931104; ES 93117848 T 19931104